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Årsberetning 2018 for Ski Arbeiderparti sin kommunestyregruppe 
 

Gruppemedlemmer ved inngang 2018: 

 

Hanne Opdan:| Ordfører, kommunestyret, formannskapet, leder partssammensatt utvalg og fellesnemnd 

Nordre Follo kommune 

Eli Tuva Moflag:  eiendomsutvalget 

Vetle Bo Saga:   kommunestyret, 8. vara formannskapet, leder utvalg for teknikk og miljø og  

5. vara partssammensatt utvalg. 

Arvid Herland:  kommunestyret, 2. vara formannskapet, 4. vara partssammensatt utvalg og vara gruppeleder. 

Anne Grethe Slåtten: kommunestyret, leder utvalg for omsorg og helse, 2. vara partssammensatt utvalg og 7. vara 

formannskapet. 

Ole-Kristian Vefferstad: kommunestyret. 

Asad Riaz:  kommunestyret og 4. vara eiendomsutvalget. 

Morten N. Ellingsen: kommunestyret, formannskapet, leder plan og byggesaksutvalget, fellesnemnd Nordre Follo 

kommune og gruppeleder. 

Inger-Lise K. Andresen: kommunestyret, plan og byggesaksutvalget, leder rådet for likestilling av funksjonshemmede, 

klagenemnden og gruppesekretær. 

Gunvor Eldegard: kommunestyret, 6. vara formannskapet og 1. vara eiendomsutvalget. 

Oda Rygg H. Arntzen: kommunestyret og utvalg for omsorg og helse. 

Ronny Sigde:  kommunestyret og utvalg for omsorg og helse.  

Per Alexander Bratsberg: kommunestyret og nestleder utvalg for omsorg og helse. 

Heidi Ingebrigtsen Bordi: kommunestyret, utvalg for oppvekst og miljø og 8. vara plan og byggesaksutvalget. 

Annar Bakken:  1. vara kommunestyret og plan og byggesaksutvalget. 

Christian Peder Braarud: 2. vara kommunestyret og utvalg for oppvekst og kultur. 

Gunnar Wedde:  3. vara kommunestyret og utvalg for teknikk og miljø. 

Karen Gjetrang:  4. vara kommunestyret og 8. vara utvalg for oppvekst og kultur. 

Helle Dorthea Gjetrang: 5. vara kommunestyret og utvalg for teknikk og miljø. 

Berit Bilet:  6. vara kommunestyret og 8. vara utvalg for omsorg og helse. 

Per Ole Melgård:  7. vara kommunestyret og 1. vara utvalg for oppvekst og kultur. 

Iris Haugen Hongrø: 8. vara kommunestyret og 7. vara utvalg for oppvekst og kultur. 

Marit Stangebye Nielsen: 9. vara kommunestyret og 5. vara klagenemnden. 

Liv Solheim Furseth: 10. vara kommunestyret. 

Kristian Taagerud: 11. vara kommunestyret og 6. vara utvalg for omsorg og helse. 

Hans Petter Strifeldt: 12. vara kommunestyret. 

Martin Huse:  13. vara kommunestyret og 6. vara utvalg for teknikk og miljø. 

John Røyrvik:  14. vara kommunestyret og 3. vara plan og byggesaksutvalget. 

Hilde Irmelin Sønnervig 15. vara kommunestyret 

Rune Sletner:  5. vara rådet for likestilling av funksjonshemmede og 1. vara kontrollutvalget. 

Knut Erlend Bergan 7. vara utvalg for omsorg og helse. 

Jack Ove Valø:  4. vara utvalg for teknikk og miljø. 

Shahid Jamil:  7. vara utvalg for teknikk og miljø. 

Pier Saif   4. vara eiendomsutvalget. 

Roar Thun:   nestleder kontrollutvalget. 

Dagfinn Thoresen: eldrerådet. 

Turid Johansen:  vara eldrerådet. 

Reidun Karin Viland: 4. vara kontrollutvalget. 

Silje Njarde Tangnes: 6. vara kontrollutvalget og 3. vara klagenemnden  

Harald Teigen:   leder klagenemnden. 

Per-Kristian Thorsen 2. vara rådet for likestilling av funksjonshemmede. 

Ove Konrad Kjølstad  5. vara plan og byggesaksutvalget. 

Charlotte Næss  8. vara teknikk og miljø 
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Kommuneplanutvalg og Valgstyret består av de samme medlemmene som Formannskapet 

 

 

Karen Gjetrang har flyttet og er derfor fritatt som 3. vara i kommunestyret og 8. vara i utvalg for oppvekst og kultur 

14.02 ble Hilde Irmelin Sønnervig valgt som 8. vara i utvalg for oppvekst og kultur 

Pier Saif rykket opp som 14. vara i kommunestyret 

 

Helle Dorthea Gjetrang har flyttet og er derfor fritatt som 4. vara i kommunestyret og medlem i utvalg for teknikk og 

miljø 

14.02 ble Hilde Irmelin Sønnervig valgt som medlem i utvalg for teknikk og miljø 

Jack Ove Valø rykket opp som 15. vara i kommunestyret  

 

Oda Rygg H. Arntzen har flyttet og er derfor fritatt fra kommunestyret og utvalg for omsorg og helse 

Fra 29.08 ble Silje Brekke Bakken valgt som medlem i utvalg for omsorg og helse 

Annar Bakken rykket opp til medlem i kommunestyret 

Turid Johansen rykket opp som 16. vara i kommunestyret 

 

 

Gruppemedlemmer desember 2018: 

 

Hanne Opdan:| Ordfører, kommunestyret, formannskapet, leder partssammensatt utvalg og fellesnemnd 

Nordre Follo kommune 

Eli Tuva Moflag:  eiendomsutvalget 

Vetle Bo Saga:   kommunestyret, 8. vara formannskapet, leder utvalg for teknikk og miljø og  

5. vara partssammensatt utvalg. 

Arvid Herland:  kommunestyret, 2. vara formannskapet, 4. vara partssammensatt utvalg og vara gruppeleder. 

Anne Grethe Slåtten: kommunestyret, leder utvalg for omsorg og helse, 2. vara partssammensatt utvalg og 7. vara 

formannskapet. 

Ole-Kristian Vefferstad: kommunestyret. 

Asad Riaz:  kommunestyret og 4. vara eiendomsutvalget. 

Morten N. Ellingsen: kommunestyret, formannskapet, leder plan og byggesaksutvalget, fellesnemnd Nordre Follo 

kommune og gruppeleder. 

Inger-Lise K. Andresen: kommunestyret, plan og byggesaksutvalget, leder rådet for likestilling av funksjonshemmede, 

klagenemnden og gruppesekretær. 

Gunvor Eldegard: kommunestyret, 6. vara formannskapet og 1. vara eiendomsutvalget. 

Ronny Sigde:  kommunestyret og utvalg for omsorg og helse.  

Per Alexander Bratsberg: kommunestyret og nestleder utvalg for omsorg og helse. 

Heidi Ingebrigtsen Bordi: kommunestyret, utvalg for oppvekst og miljø og 8. vara plan og byggesaksutvalget. 

Annar Bakken:  kommunestyret og plan og byggesaksutvalget. 

Christian Peder Braarud: 1. vara kommunestyret og utvalg for oppvekst og kultur. 

Gunnar Wedde:  2. vara kommunestyret og utvalg for teknikk og miljø. 

Berit Bilet:  3. vara kommunestyret og 8. vara utvalg for omsorg og helse. 

Per Ole Melgård:  4. vara kommunestyret og 1. vara utvalg for oppvekst og kultur. 

Iris Haugen Hongrø: 5. vara kommunestyret og 7. vara utvalg for oppvekst og kultur. 

Marit Stangebye Nielsen: 6. vara kommunestyret og 5. vara klagenemnden. 

Liv Solheim Furseth: 7. vara kommunestyret. 

Kristian Taagerud: 8. vara kommunestyret og 6. vara utvalg for omsorg og helse. 

Hans Petter Strifeldt: 9. vara kommunestyret. 

Martin Huse:  10. vara kommunestyret og 6. vara utvalg for teknikk og miljø. 

John Røyrvik:  11. vara kommunestyret og 3. vara plan og byggesaksutvalget. 

Hilde Irmelin Sønnervig 12. vara kommunestyret, utvalg for teknikk og miljø, 8. vara utvalg for oppvekst og kultur 

Ove Konrad Kjølstad  13. vara kommunestyret og 5. vara plan og byggesaksutvalget. 

Pier Saif   14. vara kommunestyret og 6. vara eiendomsutvalget. 

Jack Ove Valø  15. vara kommunestyret og 4. vara utvalg for teknikk og miljø. 

Turid Johansen:  16. vara kommunestyret og vara eldrerådet. 

Rune Sletner:  5. vara rådet for likestilling av funksjonshemmede og 1. vara kontrollutvalget. 

Knut Erlend Bergan 7. vara utvalg for omsorg og helse. 

Shahid Jamil:  7. vara utvalg for teknikk og miljø. 

Roar Thun:   nestleder kontrollutvalget. 
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Dagfinn Thoresen: eldrerådet. 

Reidun Karin Viland: 4. vara kontrollutvalget. 

Silje Njarde Tangnes: 6. vara kontrollutvalget og 3. vara klagenemnden  

Harald Teigen:   leder klagenemnden. 

Per-Kristian Thorsen 2. vara rådet for likestilling av funksjonshemmede. 

Charlotte Næss  8. vara teknikk og miljø 

Silje Brekke Bakken utvalg for omsorg og helse 

 

Kommuneplanutvalg og Valgstyret består av de samme medlemmene som Formannskapet 

 

Saksmengde 
Antall saker til behandling i Kommunestyret: 133 

Antall saker til behandling i Formannskapet: 94 

Antall saker til behandling i Utvalg for omsorg og helse: 28 

Antall saker til behandling i Utvalg for teknikk og miljø: 53 

Antall saker til behandling i Utvalg for oppvekst og kultur: 60 

Antall saker til behandling i Plan og byggesaksutvalget: 49 

Antall saker til behandling i Eiendomsutvalget: 28 

Antall saker til behandling i Partssammensatt utvalg: 36 

 

Gruppemøter  

Kommunestyregruppa har avholdt gruppemøter i forkant av alle møter i kommunestyret og i utvalgene. På 

gruppemøtene, i forkant av medlemsmøtene, innstiller gruppa på hvilke saker som eventuelt skal fremmes for 

medlemsmøtet, iht. vedtektene. Det ble avholdt 18 gruppemøter i 2018. 

 

Besøk av eksterne på gruppemøtene: 

16.04  Prosjektsjef i USBL, Roar Viken. Orienterte om boligfelt Ramstadåsen; momenter for valg av arealinnspill. 

(Lars Magnus Günter fra Venstre deltok under orienteringen.) 

10.09  Julia Sakshaug, ang boligutbygging på Linåsfeltet. Stor bekymring for biltrafikk forbi Langhus skole, ønsker vei 

gjennom Linåsfeltet til Langhusveien. 

24.09  Ang. leilighetsbygg i Leikvollen. Fire grunneiere ønsker å få sine tomter inn i kommuneplanen med mulighet for 

å bygge fire leilighetsbygg med til sammen 40 leiligheter.  Har intensjonsavtale med Bunde eiendom 

15.10  Roar Viken, Trond Knutsen. Utbyggere i Ramstadåsen. 

 

Saker av større betydning i 2018 

 Veiledere for universell utforming – evaluering 

 Ny turnhall i ski idrettspark 

 Detaljregulering for Eikeli vest. Sluttbehandling 

 Funksjons og designplan for gater, torg og parker i ski sentrum 

 Detaljregulering Busterud syd – 2. gangs behandling 

 Va-prosjekt – Vevelstad 

 Ansettelse av rådmann i ski kommune 

 Kommuneplan for Nordre Follo kommune 2019-2030. samfunnsdelen med satsningsområder og prosess for 

kommuneplanarbeidet 

 Kommuneplan for Nordre Follo 2019-2030, kommuneplanens arealdel: fastsetting av langsiktig grønn grense, 

prioriterte utbyggingsområder og kriterier for arealinnspill 

 Detaljregulering - Parkveien 2c og 4 - 2. gangs behandling 

 Vedlikeholdsplan kommunale bygg 2019 – 2021 

 Ny samarbeidsavtale med Norges musikkhøgskole og Akershus fylkeskommune - Follo-piloten 

 Helse- og miljømessige konsekvenser av granulat fra kunstgressbaner 

 Kommunale tiltak i ny videregående skole i ski sentrum 

 Videreutvikling av kontra kulturskole - innlemming av ballettskolen 

 Rammer for utarbeidelse av budsjett og handlingsplan 2019-2021 

 Delegering av vigselsmyndighet 

 Lysløyper nordvest i Ski kommune med vannledning fra Oslo til Oppegård - 2. gangs behandling  

 Overordnet beredskapsplan ski kommune 

 Strategi for utbyggingsavtaler for Ski by  
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 Kommunikasjonsstrategi i Ski kommune 2018 – 2020 

 Bruk av konsulenter - rapportering og oppfølging 

 Bolig for utviklingshemmede 8 personer- Bregnefaret – tilleggsbevilgning 

 Navnesak - Ski sykehus 

 Detaljregulering for Langhussenteret 3b i Langhus sentrum. 2.gangsbehandling 

 Detaljregulering av Kværnerveien 10 - 2.gangs behandling 

 Detaljregulering - Langhus gård - 2. gangs behandling  

 Driftsavtaler og samarbeidsavtaler med idrettslag i Ski kommune 

 Barne- og ungdomsrådets deltakelse i kommunestyret 

 Tiltaksplan vann- og avløp 

 Detaljregulering - Linås - 2.gangs behandling 

 Ski vest: Finstad skole - ungdomsskole – barnehage 

 Rådmannens forslag til budsjett og handlingsplan 2019-2022 

 Eierskap og interkommunalt samarbeid - Follo lokalmedisinske senter IKS  

 Eierskap og interkommunalt samarbeid - Follo kvalifiseringssenter IKS 

 Eierskap og interkommunalt samarbeid - Follo byggetilsyn  

 Eierskap og interkommunalt samarbeid - Follo interkommunale kontrollutvalgssekretariat 

 

 

Budsjett og handlingsplan 2019 - 2023 

Budsjettarbeidet for neste år var preget av et begrenset politisk og økonomisk handlingsrom. Ski kommune skal inn i 

Nordre Follo kommune fra 2020, noe som krever mye ressurser, både i rene kostnader og i personalressurser som bides 

opp av endringsprosessen. 

 

I tillegg er de økonomiske rammene strammere. I tillegg til kommunereformen skyldes dette hovedsakelig manglende 

overføringer til kommunene fra Stortinget, økende renter og lavere befolkningsøkning enn planlagt. 

 

Budsjettforslaget fra rådmannen ble beskrevet som «stramt, men nøkternt». Rådmannen hadde allikevel funnet rom til å 

ivareta de aller fleste av våre tidligere budsjettsatsinger. Utgangspunktet fra rådmannen gir oss derfor fortsatt en god, 

sosialdemokratisk ramme for kommunens økonomiske satsinger.  

 

I tillegg var vårt vedtak fra rammesaken i juni innarbeidet i forslaget:  

«Ski på kryss og tvers». Ski kommune skal ha fokus på mobilitet og trygghet for innbyggerne gjennom en 

satsning på miljøvennlige løsninger i hele kommunen. Rask, helsefremmende og trygg fremkommelighet for 

innbyggerne krever en satsning på gang -og sykkelveier og muligheter for «snarveier». Kr. 10.000.000 

innarbeides i investeringsbudsjettet til dette tiltaket. 

 

Etter gode konstruktive forhandlinger med våre samarbeidspartier Sv, Sp, MGD og Venstre ble vi enige om å gjøre en 

del justeringer på rådmannens forslag til budsjett for å øke den politiske profilen, innenfor rammen om trygg økonomisk 

styring: 

 

 Vi stanser økningen av SFO-satsene 

 Vi åpner for noe mer fleksibelt opptak i barnehagene  

 Vi fortsatte innsatsen for å redusere kommunens bruk av eksterne konsulenter. 

 Vi gir midler til å fortsette arbeidet med å fullføre sykkelstrategien 

 Vi åpner for flere yrkesgrupper inn i skolen for å styrke det psykososiale miljøet for elvene 

 Vi reverserer en del av de foreslåtte stillingskuttene, som spesped, oppsøkende team, ergoterapeut, stillingen på 

Kjeppestad gård 

 Vi kutter ikke i antall lærlinger  

 Vi opprettholder gratis trygghetsalarm 

 Vi satser på mer vedlikehold og styrker kommunalteknikk.  

 V starter på forprosjekt av ny flerbrukshall på Langhus.  

 

Kommuneplanen 

Kommuneplanen skal rulleres innenfor denne valgperioden, noe som har medført mye arbeid, både fra administrasjon og 

politikere i 2018. Vi har hatt flere seminarer, befaringer og møter for å diskutere   rammer og retning for 

kommuneplanen.  
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Det vedtas en plan for Ski kommune og en for Oppegård, men planen er jobbet med utstrakt samarbeid mellom de to 

kommunene, slik at det blir lettest mulig å slå sammen planene etter kommunesammenslåingen i 2020.  

Samfunnsdelen er god oppsummering av de målene og verdiene som vi har styrt kommunen etter valgseieren i 2015, med 

fokus på bærekraft, bolig til alle, nullvisjon for tap av matjord og tilrettelegging for forventet befolkningsvekst.  

 

På arealdelen har det kommet inn en del forslag. Høyre foreslår blant annet å omregulere mesteparten av kommunal 

eiendom på Langhus til bolig – og så selge alt.  

 

Kommunen har de siste ti årene omregulert ganske store områder til bolig, og ser ut til å nå selv de mest ambisiøse 

målene for boligvekst de neste 10 – 15 årene med det som allerede er vedtatt bygget. Kommuneplanen er i skrivende 

stund på høring, der har vi åpnet for å regulere for bolig på Berghaganområdet, Leikvollen, Østreng, Vardåsen, 

Skotbuåsen og Røis. Vi går inn for å ta ut området ved Jonsrudåsen og Mørk Vestre.  

Kommuneplanen er forventet ferdig behandlet i løpet av vårhalvåret 2019.  

 

 

 

Ski 09.01.2019 

 

 

Morten Ellingsen       Inger-Lise Andresen 

Gruppeleder       Sekretær 


